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      Brussels, 16 July 2007
R&D Help Desk Promotion

Tel: 61005 - Email: REP PERS OSP R&D REC-CDR
R&D is setting up a Help Desk as of 19th July 2007 date of the publication of the 2007 merit lists on the Intranet, and the subsequent deadline for filing appeals with the Promotion Committee.
Our experts are at your disposal to 

· discuss your individual case

· help you decide whether to make an appeal against the attribution of priority points by your DG

· help you formulate such an appeal

· inform you about the further procedure of the promotion exercise

· inform you about various options for pending changes to the promotion system as of 2008

In line with the activities at the level of the Commission's Central Staff Committee that is currently holding information meetings for all DGs, R&D offers this personalised and tailor made service. 
The services of the Help Desk are free of charge, and accessible to all Commission colleagues!!!

R&D met à votre service un Help Desk à partir du 19 juillet 2007 date à laquelle seront publiées officiellement les intentions formelles des Directions générales en matière d’attribution des points de priorité et à partir de laquelle court le délai de 5 jours ouvrables pour introduire un recours au Comité de Promotion.
Nos experts sont à votre disposition  pour
· discuter votre cas individuel;
· vous assister à décider s'il faut faire recours contre l'attribution des points de priorité;
· vous assister à formuler un tel recours;
· vous informer sur la continuation de la procédure de l'exercice de promotion;
· vous informer sur les différentes options concernant les changements imminents du système de promotion à partir de 2008.
En ligne avec les activités au niveau du Comité Central du Personnel de la Commission qui en ce moment tient des réunions d'information ciblées pour toutes DGs, R&D offre ce service personnalisé.

Les services du Help Desk sont gratuits, et accessibles pour tous les collègues de la Commission!!!

Indicative Promotion Thresholds 2007
	Promotion grade
	Career path
	2006 threshold
	2007 ind. threshold  and trend

	
	
	
	

	AD*13 to AD*14
	A
	85
	85

	AD*12 to AD*13
	A
	98.5
	118

	AD*11 to AD*12
	A
	79
	93.5

	AD*10 to AD*11
	A
	67
	75.5 (instead of 77.5) ↓

	AD*9 to AD*10
	A
	68
	68*

	AD*8 to AD*9
	A
	60.5
	66

	AD*7 to AD*8
	A
	33
	51*

	AD*6 to AD*7
	A
	26.5
	42* 

	AD*5 to AD*6
	A
	23
	42*

	
	
	
	

	
	
	
	

	AST*10 to AST*11
	B
	95.5
	114.5 (instead of 114) ↑

	AST*9 to AST*10
	B
	85
	85*

	AST*8 to AST*9
	B
	79.5
	95

	AST*7 to AST*8
	B
	74
	87

	
	
	
	

	AST*6 to AST*7
	B
	71.5
	84 (instead of 85) ↓

	AST*6 to AST*7
	C
	94
	111.5

	
	
	
	

	AST*5 to AST*6
	B
	38
	38*

	AST*5 to AST*6
	C
	84.5
	101.5 (instead of 101) ↑

	
	
	
	

	AST*4 to AST*5
	B
	41.5
	51*

	AST*4 to AST*5
	C
	72.5
	83.5 (instead of 84.5) ↓

	AST*4 to AST*5
	D
	94
	112

	
	
	
	

	AST*3 to AST*4
	B
	27
	42*

	AST*3 to AST*4
	C
	70.5
	83

	AST*3 to AST*4
	D
	73
	83.5 (instead of 84) ↓

	
	
	
	

	AST*2 to AST*3
	B
	
	51*

	AST*2 to AST*3
	C
	38
	38* 

	
	
	
	

	AST*1 to AST*2
	B
	
	42* 

	AST*1 to AST*2
	C
	24.5
	40


* Threshold in this grade is permanent/stabilised
· Please be aware that it is the Promotion Committees in autumn who set the final thresholds. 

· The above are therefore only indicative for the purpose of setting up the merit lists. 

· Thresholds can still move in both directions – upwards and downwards. 

 For more information on the 2007 promotion exercise, please consult 

Pour plus d'informations sur l'exercice de promotion 2007, consultez

www.renouveau.org

